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dr. Renata Debeljak 

 

Podajam pobudo na katero opozarjajo stanovalci Dravske ulice, da s stavbe v Dravski ulici 18, 

ki je pokrita zgolj s plastično folijo, ob vsakem močnejšem vetru ali nevihti odpadajo koščki le-

te ter jih odnaša na dvorišča stanovalcev in v okolico, kar povzroča onesnaževanje.  

 

Prav tako se sprašujejo, zakaj je ta folija sploh na strehi oz. čemu služi, če je tako luknjasta in 

zaradi vremenskih vplivov na določenih mestih uničena, predlagajo, da se folija odstrani, 

popravi, ali nadomesti z drugo, bolj trpežno. 

 

Sergeja Puppis Freebairn 

 

1. Preplastitev cestišča v Spuhlji - odsek glavne ceste od začetka vasi Spuhlja (prva 

avtobusna postaja) do križišča pri gostišču Majda je čisto uničen (luknje , grbine itd.) 

kar povzroča dodaten nemogoč hrup. Vaščani Spuhlje že več kot dve leti vztrajno 

prijavljajo nevzdrževano cestišče in zahtevajo preplastitev inšpektoratu za ceste ter 

na DRSI, pa vedno znova poslušajo le nelogične izgovore. Naprošam za informacijo, 

kaj je občina naredila, kam je urgirala, se pritožila, da bi se cestišče v Budini in 

začetku vasi Spuhlja do ovinka preplastilo. Na nevzdržne razmere ob Ormoški cesti 

v Budini in Spuhlji je v skrbi za varnost otrok (ker ni pločnikov) opozorila občino in 

varnostni sosvet tudi skupina šoloobveznih otrok. Zanima me, kako sta občina in 

varnostno sosvet ukrepala ob tem dopisu. Prav tako me zanima, kakšna je sedaj 

časovnica rekonstrukcije Ormoške ceste, glede na to, da finance za ta projekt v 

proračunu RS niso zagotovljene. 

 

2. Kakšna je sedaj časovnica izgradnje ptujske obvoznice (v kateri fazi se projekt 

nahaja) in kakšne aktivnosti je občina vodila v zadnjem času za preusmeritev 

prometa iz Ormoške ceste ter pospešitev izgradnje obvoznice in/ali obvozne ceste? 



 

Ali drži informacija, da je država prekinila hidrološko študijo, ki je tekla in naročila 

novo? 

 

 

Milan Klemenc 

 

1. Podajamo pobudo, da se v križišču Raičeve in Maistrove ulice pod gradom na 

drevesih porežejo veje, ki so se razrasle in že močno segajo v vidno polje voznikov 

in ni pregledne berme kar je nevarno za voznike osebnih in enoslednih vozil. 

 

2. Podajamo pobudo, da se odstranijo oziroma ustrezno shranijo čolni, ki so shranjeni 

na območju ob nekdanji vojašnici na Vičavi. Mimoidoči opozarjajo, da je na tem 

območju nekaj čolnov, ki so v slabem stanju in dajejo videz zapuščenosti in se v njih 

nabira umazanija ter stoječa voda, ki v toplejših dnevih privabi ogromno mrčesa kar 

je izjemno moteče za sprehajalce. Glede na to, da so ti čolni na tem območju že dalj 

časa predlagamo, da se preveri kdo je lastnik in se ga pozove, da stvari ustrezno 

sanira, da ne bodo moteče za občane.  

 

3. Podajamo pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je umestitev avtobusne linija 

za Žabjak, ki je bila obljubljena že pred časom. V javnosti je zaokrožila informacija, 

da te linije ne bo in prihaja do negodovanja tako s strani občank in občanov Žabjaka 

kakor tudi stanovalcev v domu upokojencev enota Žabjak. 

 

4. Podajamo pobudo, da mestna občina pripravi navodila za objavo javnih razpisov za 

zasedbo vodstvenih in vodilnih delovnih mest v javnih zavodih in poenoti način 

objav, pri tem naj preveri ali obstajajo zadržki za enotno objavo razpisov za ta 

delovna mesta. 

 

 

Milan Klemenc 
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